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В статье рассмотрены основные тенденции развития воеводского управления в XVII в. на Ура-
ле и в Сибири. Проанализированы проблемные аспекты распространения воеводского управления в 
истории Российского государства. Применительно к Прикамью воеводы выступали в XVII в. в значи-
тельной степени как администраторы, которые обеспечивали поступление необходимых запасов для 
Сибири. Автор приходит к выводу о том, что в Сибири отчетливее проявилась роль воеводской адми-
нистрации как проводника правительственной политики и гаранта территориальной целостно-
сти государства, в сравнении с управлением в Прикамье. Уездная власть в Сибири утвердилась позд-
нее и отличалась большей самостоятельностью.
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Th e main tendencies of the development of voivodship management in the XVII century are considered 
in the article in the Urals and in Siberia. Th e problematic aspects of the distribution of voivodeship manage-
ment in the history of the Russian state are analyzed. With reference to the Prikamie, the voevody appeared 
in the 17th century to a large extent as administrators, who provided the necessary supplies for Siberia. Th e 
author comes to the conclusion that in Siberia the role of the provincial administration as the conductor of 
government policy and the guarantor of the territorial integrity of the state, in comparison with the admi-
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nistration in the Prikamye, was more clearly manifested. The county government in Siberia was established 
later and was more self-suffi  cient.
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